
 

 

 
 

 
 
AMENDEMENT 
 
Onderwerp:  Tarief afvalstoffenheffing Medemblik verlaagd en verantwoord (/Een nieuw beleid voor 

het omgaan met afval/ grondstoffen) 
Agendapunt:  C.1 Rvs Onderzoeksrapport RKC “Doelmatigheid afvalstoffenheffing in de KOMSED” 
Ingediend door:  G. Mos (D66), P. Mosch (GemeenteBelangen), D. Steltenpool (VVD), E. v.d. Bosch (CDA), 

R. Manshanden (GroenLinks), B. de Jong (PvdA), A. Meester (BAMM) 
 
 
De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 31 januari 2019; 
Gelet op artikel 33 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van 
de gemeente Medemblik 2018-2020; 
Gelezen hebbende het raadsvoorstel “Onderzoeksrapport RKC “Doelmatigheid afvalstoffenheffing in de 
KOMSED” (DOC-18-116280); 
 
 
Constaterende dat: 

 De RKC het rapport over de afvalstoffenheffing in (o.m.) Medemblik heeft uitgebracht; 

 De raad al langere tijd bezorgd is over de hoogte van de heffing en de onderbouwing; 

 Het rapport bevestigt dat de heffing in de westfriese gemeenten tot de hoogste van Nederland behoort 
en ook aanmerkelijk hoger is dan bij andere gemeenten in het HVC-gebied; 

 De oorzaak van dit laatste ligt in het HVC-aandeel in de kosten en niet in gemeente-specifieke 
factoren.  

 Het gebrek aan inzicht in de opbouw van het HVC-aandeel in de kosten, en het feit dat 
kosten/opbrengsten voor rekening van HVC komen, juridisch op gespannen voet kunnen staan met het 
principe van kostendekkendheid; 

 Het rapport vragen oproept bij de wijze waarop de verevening m.b.t. kwijtschelding is geregeld; 

 Over een nieuwe DVO onderhandelingen gaande zijn; 
 

Overwegende dat:  

 Er helderheid/oplossingen moeten komen voor de in de constateringen hierboven genoemde punten; 

 Na lezing van dit rapport geen redenen kunnen worden bedacht waarom de afvalstoffenheffing bijna 
1/5 hoger zou moeten zijn dan voor andere gemeenten in het HVC-gebied; 

 Deze situatie afbreuk doet aan de motivatie van de burger op duurzame wijze met afval/grondstoffen 
om te gaan; 

 De tijd voor concrete oplossingen is aangebroken en de bevolking mag verwachten dat de raad hierin 
zijn verantwoordelijkheid neemt; 

 Er voor 2020 een verlaagd en verantwoord tarief moet komen en er voor de langere termijn behoefte is 
aan een eigen gemeentelijk beleid omvattende alle inhoudelijke, organisatorische en financiele 
aspecten van het omgaan met afval/grondstoffen;   

 Het rapport eveneens zicht biedt op mogelijke strategische richtingen op weg naar een circulaire 
economie; 

 
 
 
 
 
 

Invullen door de griffier 

voor  tegen  opmerkingen   

   

paraaf 
 

 



 
 
Besluit het voorgestelde besluit als volgt te amenderen:  
 
Punt 3 van het besluit te laten vervallen. 
 
Aan het besluit toe te voegen: 
 

3. Het college op te dragen te bevorderen dat voor het jaar 2020 het aandeel van de HVC-kosten in het 
tarief van de afvalstoffenheffing in Medemblik niet substantieel hoger is dan het gemiddelde van de 
HVC-gemeenten buiten het CAW-gebied; 

 
4. Het college op te dragen alvorens een nieuwe DVO wordt bepaald helderheid te verkrijgen over de 

rechtmatigheid van de opbouw van de door HVC in rekening gebrachte kosten in relatie tot het 
beginsel van kostendekkendheid; 

 
5. Het college op te dragen uiterlijk 1 juni 2019 met een kaderstellende nota te komen waarin (in ieder 

geval) opgenomen visies op: 
- een gemeentelijk beleid ten aanzien van het omgaan met afval/grondstoffen, waaronder 

mogelijke invoering van diftar;  
- de toekomst van het CAW vanuit Medemblik gezien; 
- de regionale verevening met betrekking tot de kwijtschelding binnen het CAW-gebied; 
- een strategische richting op weg naar een circulaire economie. 

 
 
Ingediend door:  
 
………….      …………………   .……………………     ……………….. ……………………. …………………. ……………….. 
G. Mos       P. Mosch        D. Steltenpool   E. v.d. Bosch R. Manshanden B. de Jong A. Meester 
(D66)         (GB)              (VVD)     (CDA)     (GroenLinks) (PvdA)  (BAMM) 
 
 


